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Kniha 3, Kapitola 15, Článek 15.2.3 a 15.3.2 

Komise rozhodčích položila následující otázku: Předpokládejme, že střelec v soutěži družstev           
předčasně překročí 1 metrovou čáru a rozhodčí poté zvedne žlutou kartu, avšak střelec se              
za 1 metrovou čáru nevrátí. Střelec poté vystřelí šíp po uplynutí času (čímž se dopustí další               
chyby). Je za každé z těchto dvou porušených pravidel samostatná penalizace? 
 
Výbor pro ústavu a pravidla (The Constitution and Rules Committee, dále jen „C&R“)             
shledává předloženou otázku v rámci působnosti Komise terčové lukostřelby a rozhodla,           
že následující odpověď není v rozporu se stávajícími pravidly nebo rozhodnutími Kongresu. 
 
Odpověď od Komise terčové lukostřelby: 
 
Je rozhodnutím Komise terčové lukostřelby, že musí být uděleny dvě penalizace (dva tresty),             
protože se jedná o dvě odlišná porušení pravidel. 
 
Komise terčové lukostřelby World Archery (World Archery Target Committee), 
17. července 2020 
 
Schváleno Výborem pro ústavu a pravidla World Archery (World Archery C&R           
Committee), 29. července 2020 

 
Zveřejněno a platné od: 30. července 2020 INTERPRETACE PRAVIDEL 
37211680.1.docx 


